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Alnaelvas venner ser veldig positivt på disse planene, og ser at de gir store muligheter for utviklingen i 
området.   Det er imidlertid et element vi savner, både fra Cowi og Plan- og bygningsetaten.

Allerede i 2011 så vi at det  ble arbeidet med mange planer i dette området, og vi skrev derfor til Plan- og 
bygningsetaten og ba om at man ivaretok et viktig poeng i KDP Alna Miljøpark, nemlig gjenåpning av 
Østensjøbekken.   Utdraget under fra plankartet viser det vi savner i stedsanalysene:

Planarbeidet som nå pågår gir en mulighet til å tilrettelegge for gjenåpning som ikke vil komme igjen i vår 
levetid.   

I vårt notat fra 2011 (vedlagt) nevner vi en mulighet for å få bekken fram til Alna, når nå T-banebroen også 
skal bygges om eller rives finnes det flere muligheter.   Vi mener at en bekkeåpning må utredes, og være et 
premiss for arbeid med broer og banelegeme gjennom området.

Oslo, 14. januar 2018

Vidar Berget
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